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Z A P I S N I K 

sa 109. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, 

Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Gordana Piskač, Zvezdana Jerković, Mirna Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Davorin Klobučar 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Priprema ugovora za otkup zemljišta kod parka i Centra 1 Delnice. 

- Izrada brisovnog očitovanja nakon isplate cijene. 

- Dobili smo zahtjev Ministarstva uprave za dopunu dokumentacije za uvid u podatke iz 

državnih matica, odgovoriti i poslati dopunu da se odobri uvid. 

- Nastavak aktivnosti i planova uz formiranje Savjeta mladih. 

- Nastavak rada na projektu „Aktivni u zajednici“. 

- Izrada akata i dostava vezana uz skidanje točke o proširenju JVP te rad na predmetu povodom 

zahtjeva po pravu na pristup informacijama. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Nastava – aparati za disanje, podijele, karakteristike, vježbe s aparatima za disanje.  

- Krečenje prostorije DVD-a. 

- Košnja trave u voćnjaku i Grabnju. 

- Nastavak rada na fitness prostoriji na tavanu. 

- Radovi za advent. 

 

PETAR HRG 

- Dopis Autocesti Rijeka - Zagreb  kako bi počeli lobirati da nam sljedeće sezone dozvole 

podjelu promotivnih materijala na ulazu ili izlazu s autoceste. 

- Upit Hrvatskim željeznicama za obnovu sunčanog sata u parku jer su oni prije 101. godinu bili 

uključeni u postavljanju sata. 

- Sastanak u Javnoj ustanovi „Priroda“. 

- Izrada i postava vizuala za e-punionicu. 

- Medija plan je završen i ukoliko bude odobren HTZ vratit će 80 % troška. Mi medija plan 

radimo sami, dajemo ga na odobrenje TZ PGŽ iako je njihov plan obuhvatiti cijelo područje 

Gorskog kotara u jedan. Pitanje je kako će oni reagirati na našu iskazanu ambicioznost.  

 

 



IVA ŽAGAR 

- Priprema šihterica za plaće. 

- Fakture za usluge u rujnu. 

- S računovodstvom doraditi Financijski plan za iduću godinu. 

- Administrativni poslovi. 

- Početne pripreme za prodaju cvijeća za blagdan Svih Svetih od 25. 10 do 31. 10 u Ledenoj 

dvorani. 

- Uređenje, košnja i priprema groblja za blagdan Svih Svetih. 

- Održavat će se čistoća javnih i zelenih površina i prazniti kante za smeće. 

- U subotu, 6.10. održat će se manifestacija od strane Prirodoslovnog muzeja te će se osigurati 

dežurstvo i pospremanje. 

- Za potrebe prikazivanja filma u subotu će se pripremiti Radnički dom i organizirati dežurstvo. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Nastavak radova na Lovačkoj ulici, nosivi sloj asfalta je napravljen, priprema se Ulica Kuti, 

postavljaju se ivičnjaci i vrši  priprema za nosivi sloj asfalta. Ovaj tjedan bi se trebao napraviti 

spoj prema Vidikovcu i Lovačkoj ulici.  

- Radovi na cesti Podgora su pri kraju, trebalo bi asfaltirati 650 m dionice, usput bi trebalo 

urediti makadam cestu za Turne. 

- Na cesti Razloge asfaltirati će se 2-2,5 km ceste. 

- Na Kuglani je skinut stari pokrov, nakon toga dolazi postavljanje lima. 

- Radovi na uređenju Potoka su u tijeku, kameni dio opločenja uz bazen je izrađen, slijedi 

izvedba zemljanih radova. 

- Rješenja za komunalne doprinose i naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Redovito se šalju ovrhe komunalnih naknada prema fizičkim i pravnim osobama, rješavanje 

po žalbama. Odgovor na tužbu za V3 proslijedit će se na Upravni sud. Ovrha je sjela za 

MORH od 1.4. do 3.8. 2018.  ostaje ovršiti od 1.1. do 14.11. 2017. Dostavnice ne dobivamo 

od pošte te tražimo potvrde pošte da su primili dokumente odnosno rješenja.  

- Novi natječaj za prodaju stanova u Radničkoj 6 u Lučicama. 

- Otvaranje ponuda za Strategiju razvoja turizma preko Agro-neta. 

- Rad na Programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Ponude i radovi na uređenju pošte u Brod na Kupi, problem s manjim ponudama za uređenje 

prostora. 

- Počinjemo raditi na pripremi odluka komunalnih naknada, komunalnih doprinosa i odluku o 

komunalnom redu po novom Zakonu o komunalnom gospodarstvu.  

- Priprema za sljedeće Gradsko vijeće. 

- Dobivena je ponuda za sanaciju krova na vrtiću. 

- Obilazak terena s Hrvatskim vodama za izgradnju rampe na Jezu i  Pritiskama. 

- Dovršena je javna nabava i pregled dokumentacije za vodovod u Kupskoj dolini. 

- Dovršiti e-punionice i dati upute za korištenje. 

- Daljnji radovi na ucrtavanju groblja. 

- Radovi na prometnom redarstvu. 

- Traženje ponuda za čišćenje grana uz državnu i županijsku cestu.   

- Suglasnost za zatvaranje ceste u Brodu na Kupi. 

- Strateška studija utjecaja na okoliš glavnog plana razvoja prometnog sustava funkcionalne 

regije Sjeverni Jadran- rasprava će se održati u PGŽ ovog tjedna.  

- Na upit gradonačelnika navodi da je Goran graditeljstvo dobio posao na lokaciji Potok, 

Udruga „Zdolanjski kraj“ očistit će prilaz slapu. Napravljen je plato i idu daljnji radovi na 

odvodnim kanalima kod fojnera i izradi ograde kod samog slapa. Gradonačelnik sugerira da se 

detektiraju i sačuvaju kamene stepenice koje vode do slapa, a sada su prekrivene humusom.    

 

 

 

 

 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima. 

- Obrada novih knjiga, uglavnom beletristika i obrada knjiga koje smo dobili donacijom. 

- Odradit će se „Čitateljski kutak“. 

- Četvrtkom se družimo s mladima s posebnim potrebama. 

- Učenici OŠ posjetit će Knjižnicu. 

- Održava se Dječji tjedan, uređen je izlog i pisat će se poruke odraslima. 

- „Dodir riječi“ probat će se dogovoriti s Marijom Klarić. 

- Dostava literature u Dom „Vila Vinka“. 

- Aktivnosti vezane uz izradu financijskog plana. 

- Aktivnosti vezane uz obilježavanje Mjeseca knjige. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pripreme za tromjesečne financijske izvještaje, dostava izvješća po zaduženjima Ministarstva 

financija. 

- Izrađene su upute za izradu proračuna, danas će se poslati korisnicima. 

- Aktivnosti uz poreze na kuće za odmor. 

- Pregled potraživanja i slanje opomene. 

- Ažuriranje registra javne nabave. 

- Aktivnosti vezane za volontere i programa „Zaželi“. 

- Druge aktivnosti vezane uz financije i proračun. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ. 

- Sutra će se održati sastanak sa Savezom športske rekreacije na Krku. 

- Na Platku su pripreme za predstojeću sezonu i remont žičare. 

- Koordinacija s Županijskim savezom glede osmišljavanja programa i otvaranja Ski skakaonice 

u Delnicama. 

- Objekti u Delnicama su otvoreni. 

- Radovi na terasi idu po planu. 

- Uređivanje okoliša oko klizališta. 

- Ostali tekući poslovi. 

 

Davorin Klobučar: Situacija s vodovodom u Zamostu Brodskom je ista, vode nema! Zvat će 

Komunalac da detektiraju o čemu se radi. 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević dipl. iur 

 


